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Zápis č. 3/2024 

z jednání KMČ Jaroslavice, dne 23. 9. 2024 

 

Přítomni: V. Karola, Ing. M. Pozzi, E. Neudeková, L. Surá, I. Kocourková, M. Zbořilová  
Omluven: p. Kovář (jmen. člen ZMZ) 

Hosté:      Ing. B. Cekotová, OD 

Přítomno 6 členů, komise byla usnášeníschopná. 

 

Program: 

1. Zahájení, schválení programu 

2. Priority 2024 – PD Křižovatka Anenská x Pasíčka 

3. Řešení situace KMČ – odstoupení, noví členové 

4. Podzimní a zimní akce spolku Beseda s podporou KMČ 

5. Diskuze, různé nové podněty, závěr 

 

1. Jednání zahájil předseda komise p. Karola. Program byl přítomnými členy komise schválen.  

 

2. P. Karola informoval členy komise o akci Křižovatka Anenská x Pasíčka. Informace obdržel 

od p. Sedláčka z OD: projektová dokumentace je schválená, ze strany zhotovitele PD 

podepsaná. Další postup (odhad) - od 02/2025 začne probíhat soutěžení stavební firmy na 

provedení akce s tím, že stavební práce by mohly začít 07/2025, předpokládané dokončení 

11/2025. 

3. Po slovním odstoupení některých členů (písemné odstoupení z členství v komisi nepodali) 

p. Karola oznámil, že také chce do konce roku 2024 odstoupit z funkce předsedy KMČ a bude 

zvažovat práci v KMČ jako člen. O občanech Jaroslavic, kteří mají zájem pracovat v komisi a 

novém předsedovi bude jednáno na příštím jednání KMČ.  

4. Podpora podzimních akcí spolku BESEDA – dýňobraní, termín akce: sobota 2. 11. 2024. 

Zdobení a výroba vánočních věnců, termín akce: neděle 1. 12. 2024. 

Rozsvícení vánočního stromečku nebude letos veřejně probíhat s programem dětí z lesní 

školky Na Pasece. Dle sdělení ředitelky lesní školky nelze zrealizovat. Případné další akce 

v čase předvánočním budou teprve plánovány. 

5. Diskuze 

- sl. Cekotová – řeší s Lesy ČR opakující se a trvající problém s vytékající vodou z lesní stezky 

u č. p. 118, dopravní značka upozorňující na vytékající vodu je zde umístěna z bezpečnostních 

důvodů 

- pí Zbořilová poukázala na „výhodu“ pro cestující v MHD nad 80 let zdarma, tato věková 

hranice by měla být nižší, příklad si vzít z jiných měst 

- pí Farkasová – poděkovala za odsouhlasení finančních prostředků per rollam - akce: PD 

Anenská – Pasíčka a odsouhlasení fin. prostředků na výsadbu meze u kaple sv. Anny                   

a dětského hřiště s následnou péčí a výsadby za starou školou. 
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- Ing. Pozzi – upozornil, že do kontejnerů na tříděný odpad, které jsou umístěny na točně MHD 

Návrší, odkládají odpad i lidé z aut projíždějících Jaroslavicemi a pokud je nádoba na odpad 

plná, pokládají odpad na zem (vytváří černé skládky)  

- pí Farkasová – připomněla pracovní jednání zástupců Rady města Zlína ve středu       

25. 9. 2024 v obřadní síni radnice se zástupci komisí; p. Karola se zúčastní. 

- pí Farkasová konstatovala, že k žádostem o změnu ÚP č. 6., který obdrželi členové KMČ 

nebyly žádné připomínky ani dotazy 

- diskuze kolem opravy Anenské ulice – oprava bude řešena po etapách, prioritou zůstává 

realizace akce křižovatky Anenská a Pasíčka 

 

 

 

V Jaroslavicích, dne 23. 9. 2024 

Zapsala: B. Farkasová Skydánková, tajemnice KMČ Jaroslavice 

Ověřil: V. Karola, předseda KMČ Jaroslavice 

 


